

**១៤ ធម្មទេសនារបស់លោកអភិបាលអូលីវីយេ
ក្នុងអភិបូជារអគ្គសញ្ញាណបង្វាសនៅសំរោង
ថ្ងៃទី២២ ឧសភា ២០១៦**

បងប្អូនជាទីស្រឡាញ់!

ថ្ងៃនេះយើងគោរពព្រះជាម្ចាស់ដែលជាព្រះបិតា ព្រះបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ ជាព្រះត្រៃឯក។ រៀងរាល់ថ្ងៃនៅពេលយើងអធិដ្ឋាន យើងគូសសញ្ញាលើឆ្នាំងដោយព្រះនាមព្រះបិតា ព្រះបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ គឺយើងចូលនៅក្នុងជីវិតរបស់ព្រះជាម្ចាស់យ៉ាងជ្រៅ។ សម្រាប់យើងជាគ្រីស្ទបរិស័ទ យើងមិននិយាយដោយព្រះនាមព្រះជាម្ចាស់នោះទេ គឺយើងនិយាយដោយព្រះនាមព្រះបិតា ព្រះបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធវិញ ដែលមានន័យថាយើងនឹកដល់ ៖

ទីមួយ ព្រះបិតា គឺយើងនឹកដល់ព្រះបិតាដែលស្រឡាញ់និងដែលថែរក្សាយើង។ នៅពេលយើងសូត្រធម៌ឱព្រះបិតា ជាឱកាសមួយឲ្យយើងនឹកដល់ព្រះបិតាដែលបង្កើតយើង ហើយរំលឹកឲ្យយើងមានទំនាក់ទំនងជាមួយព្រះបិតាវិញ។ ព្រះបិតារបស់យើងជាព្រះជាម្ចាស់ដែលគង់នៅជាមួយយើងដែលស្រឡាញ់ ថែរក្សា និងការពារយើង។ ឆ្នាំនេះជាឆ្នាំព្រះហាករុណាទិគុណ ជាឆ្នាំដែលយើងសម្តែងព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណារបស់ព្រះបិតា។ យើងជាគ្រីស្ទបរិស័ទបានទទួលមេត្តាករុណាពីព្រះបិតា ដូច្នេះយើងក៏ត្រូវតែមានចិត្តស្រឡាញ់ មេត្តា ករុណាដូចព្រះបិតាដែរ។ ថ្ងៃនេះយើងនឹកឃើញពីរបៀបដែលព្រះបិតាស្រឡាញ់យើង លើកលែងទោសឲ្យយើង ការពារនិងថែរក្សាយើង គឺព្រះអង្គប្រៀបដូចជាឪពុកដែលបានចេញមកទទួលកូនពៅរង្វងដែរ។

ទីពីរ ព្រះបុត្រា គឺយើងនឹកដល់ព្រះយេស៊ូដែលបានយាងមកក្នុងលោកនេះ និងព្រះអង្គស្រឡាញ់យើងយ៉ាងខ្លាំង។ ព្រះអង្គជួយយើងឲ្យមានជីវិតជាប់ជាមួយព្រះបិតា និងជាប់ជាមួយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ ព្រះអង្គបានសោយទិវង្គតនៅលើឈើឆ្កាង និងព្រះអង្គមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញសម្រាប់យើង។ នៅក្នុងព្រះវិហារយើងឃើញមានទូដាក់ព្រះកាយ គឺជាសញ្ញាសម្គាល់ថាព្រះយេស៊ូស្រឡាញ់យើងនិងគង់នៅជាមួយយើង។ យើងឃើញរូបមួយទៀតគឺព្រះយេស៊ូកំពុងលាងរូស ជាសញ្ញាសម្គាល់ថា ព្រះយេស៊ូព្យាបាលជំងឺរបស់យើង និងព្រះអង្គជាអ្នកបម្រើហើយព្រះអង្គសូមឲ្យយើងទៅជាអ្នកបម្រើដូចព្រះអង្គដែរ។

រាល់ថ្ងៃពេលអធិដ្ឋាន សូមបងប្អូននឹកជានិច្ចថាព្រះបិតាស្រឡាញ់ខ្ញុំ ព្រះអង្គណែនាំខ្ញុំឲ្យទទួលជីវិតពេញលក្ខណៈ និងឲ្យខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នកដទៃដូចព្រះអង្គដែរ។ សូមបងប្អូននឹកជានិច្ចថា ព្រះយេស៊ូប្រទានជីវិតផ្ទាល់របស់ព្រះអង្គឲ្យខ្ញុំ និងណែនាំខ្ញុំឲ្យយកចិត្តទុកដាក់បម្រើអ្នកដទៃដូចព្រះអង្គដែរ។

សូមបងប្អូននឹកបែបនេះជានិច្ចនៅរាល់ពេលបងប្អូនគូសសញ្ញាលើក្តាង ដោយព្រះនាមព្រះបិតា ព្រះបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។

ទីបី ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ គឺយើងនឹកដល់ព្រះវិញ្ញាណ ដែលណែនាំឲ្យក្រុមគ្រីស្ទទូតមានចិត្តស្នាហាន ប្រកាសជំនឿ។ យើងស្គាល់ព្រះយេស៊ូ ដោយសារព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបានសណ្ឋិតលើក្រុមគ្រីស្ទ ទូត ហើយគេចេញពីក្រុងយេរូសាឡឹម ក្រុងរ៉ូម មករហូតដល់ប្រទេសកម្ពុជាយើង។ សព្វថ្ងៃយើង អង្គុយនៅទីនេះ គឺដោយសារកាល២០០០ឆ្នាំមុន ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបានយាងមកគង់នៅជាមួយ ក្រុមគ្រីស្ទទូត។ ថ្ងៃនេះសូមកូនៗទាំងអស់ដែលទទួលអគ្គសញ្ញាលាបថ្វាស មានសេចក្តីស្នាហាន ហ៊ានផ្តល់សក្ខីភាពអំពីព្រះបិតាដែលស្រឡាញ់យើង អំពីព្រះយេស៊ូដែលណែនាំឲ្យយើងយកចិត្ត ទុកដាក់បម្រើអ្នកដទៃ។ សូមព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធលោនាំឲ្យកូនៗចេះទទួលខុសត្រូវ ឲ្យមាន យោបល់ល្អ ឲ្យមានប្រាជ្ញាល្អស្រស់វៃ ឲ្យកោតខ្លាចព្រះបិតា ឲ្យធ្វើតាមព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ នេះជា ការអស្ចារ្យដែលកូនៗបានទទួលពីព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ ដើម្បីឲ្យកូនៗទៅជាមនុស្សថ្មី។

រាល់ថ្ងៃពេលយើងអធិដ្ឋានដោយនាមព្រះបិតា មានន័យថាព្រះបិតាស្រឡាញ់ខ្ញុំណាស់។ ដោយ នាមព្រះបុត្រា មានន័យថាព្រះយេស៊ូណែនាំខ្ញុំឲ្យចេះស្រឡាញ់ ចេះបម្រើ ចេះយកចិត្តទុកដាក់អ្នក ដទៃ។ ដោយនាមព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ មានន័យថាព្រះវិញ្ញាណណែនាំឲ្យខ្ញុំមានចិត្តស្នាហាន ដើម្បី ទៅជាគ្រីស្ទបរិស័ទប្រកាសដំណឹងល្អនៅក្នុងជីវិតប្រចាំថ្ងៃ នៅកន្លែងដែលខ្ញុំរស់នៅ នៅសាលា នៅទីផ្សារ...ឲ្យខ្ញុំមានទំនាក់ទំនង ឲ្យខ្ញុំចេះស្រឡាញ់ ឲ្យខ្ញុំលើកលែងទោស ឲ្យខ្ញុំលើកទឹកចិត្តគេ ឲ្យខ្ញុំចេះសម្រុះសម្រួលគ្នា ឲ្យខ្ញុំរស់នៅជាអង្គតែមួយ ជាគ្រួសារតែមួយ នៅក្នុងព្រះបិតា ព្រះបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។

សរុបសេចក្តីមក សម្រាប់យើងជាគ្រីស្ទបរិស័ទ គ្រប់ពេលដែលយើងគូសសញ្ញាលើក្តាង គឺយើងជា គ្រួសារតែមួយ យើងជាក្រុមតែមួយដូចក្រុមគ្រីស្ទទូតពីដើម។ ក្រុមគ្រីស្ទទូតពីដើមអាចចេញទៅ ប្រកាសដំណឹងល្អបានដោយសារគេសហការគ្នា ដោយសារគេជួយគ្នាទៅវិញទៅមក។ ក្នុងឆ្នាំព្រះ មហាករុណាទិគុណនេះ ឲ្យយើងធ្វើដូចព្រះជាម្ចាស់គឺ ១+១+១=១។ ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅជាមួយ យើងដើម្បីឲ្យយើងទៅជាគ្រីស្ទបរិស័ទពិតប្រាកដដែលចេះស្រឡាញ់គ្នា ដូចព្រះបិតាស្រឡាញ់ យើង ដូចព្រះយេស៊ូជាអ្នកបម្រើ ដូចព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធដែលបំភ្លឺយើង។

សូមព្រះជាម្ចាស់ជាព្រះបិតា ព្រះបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ ប្រទានពរឲ្យយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា គូសសញ្ញាលើក្តាងដោយភ្ជាប់ខ្លួនជាមួយព្រះជាម្ចាស់។ ឲ្យយើងខ្ញុំនឹកឃើញជានិច្ចថា សញ្ញាលើ

ឆ្កាងគឺជាទុក្ខលំបាករបស់យើងខ្ញុំផង និងក៏ជាសេចក្តីសង្ឃឹមរបស់យើងខ្ញុំផងដែរ ដោយសារព្រះជាម្ចាស់ជាព្រះបិតា ព្រះបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធគង់នៅជាមួយយើងខ្ញុំ និងណែនាំឲ្យយើងខ្ញុំមានសេចក្តីសង្ឃឹមជានិច្ច។ យើងខ្ញុំសូមអរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់ ជាព្រះបិតា ព្រះបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ អាម៉ែន។